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Konferencijos pirmininkas: Mantas Mickus 

Konferencijos sekretoriai: Adomas Rinkevičius ir Rusnė Andrulevičiūtė 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas; 

5. balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

6.  kvorumo tikrinimas; 

7. VGTU SA EF veiklos ataskaitos pristatymas; 

8. Klausimų sesija; 

9. VGTU SA EF finansinės ataskaitos pristatymas; 

10. Klausimų sesija; 

11. VGTU SA EF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai; 

12. Kandidatų į VGTU SA EF pirmininko pareigas prisistatymai; 

13. Klausimų sesija; 

14. VGTU SA EF pirmininko rinkimai; 

15. VGTU SA EF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją; 
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16. Rezultatų pristatymas; 

17. Konferencijos uždarymas. 

 

1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 22 seniūnai iš 42. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA EF vicepirmininkas Tomas Kirailis atidaro konferenciją Lietuvos respublikos 

himnu. 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

Konferencijos pirmininku pasiūlytas Mantas Mickus. Patvirtinta bendru sutarimu. 

Konferencijos sekretoriais   pasiūlyti   Adomas Rinkevičius   ir   Rusnė Andrulevičiūtė. 

Patvirtinta bendru sutarimu. 

4. Darbotvarkės tvirtinimas 

Bendru pritarimu nuspręsta vykdyti konferencijos darbotvarkę pagal planą. 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Nikita Zykov, Maksas Kurilovas ir Erikas 

Šidlauskas. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Nikita Zykov, Maksas Kurilovas 

ir Erikas Šidlauskas. 

6. Kvorumo  tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 22 seniūnai iš 42. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

7. VGTU SA EF veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA EF vicepirmininkas Tomas Kirailis pristato VGTU SA EF veiklos ataskaitą  už 

2023 m. balandžio 4 d. – 2023 m. spalio 2 d. laikotarpį. 

8. Klausimų sesija 
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VGTU SA EF vicepirmininkas Tomas Kirailis atsako į kylančius klausimus apie VGTU 

SA EF veiklos ataskaitą už 2023 m. balandžio 4 d. – 2023 m. spalio 2 d. Laikotarpį. 

Vėjas Strelčiūnas (VGTU SA viceprezidentas): Aš norėčiau paklausti prie ko narių 

išlaikyme yra komitetų susirinkimai? 

Atsakymas:  Komitetų susirinkimai buvo vykdomi dėl to, kad būtu stebima jų veikla. 

Matėme akivaizdžiai ar jie dalyvauja, ar jie kažkiek tobulėja. Taip pat, matome, ar jie išvis 

nori būti šitame komitete, jeigu nenori žmogiškų išteklių koordinatorius Viktoras Jašinskas 

galėjo jiems pasiūlyti nueiti į kitą komitetą arba kažką bent jau spręsti su juo tame 

komitete, kažką padėti, kažką išaiškinti su to komiteto koordinatoriais. 

Vėjas Strelčiūnas (VGTU SA viceprezidentas): Minėjai seniūnų laiškus ir aš norėjau 

paklausti. Ar matėsi pokytis po to kai juos siuntėte ir ar jautėsi, kad buvo konkretūs dalykai 

nuveikti ties problemos. 

Atsakymas: Dėkui už klausimą. Stiprių pokyčių kolkas dar negalėjo pasimatyt, nes, šita 

programa yra pasiskolinta iš VVF visų pirma, mes ją pradėjome vykdyti nuo praeitų 

akademinių metų pavasario. Visi vicepirmininkai susiplanuojame viską kaip ką darysime ir 

išsiuntėm laiškus su klausimais apie rudens semestrą, taip pat buvo padaryta ir su pavasario 

semestru, bet akivaizdžiai matėsi, kad studentų aktyvumas atsakyti į tuos klausimus 

pavasarį buvo žymiai žemesnis negu rudens semestro. Pavasario visi atsakymai dar nėra 

pilnai sutvarkyti, dar nėra paruošti nunešti į dekanatą, bet rudenį atliktos apklausos 

atsakymai jau buvo nunešti po pavasarinės konferencijos. Ir kaip ir sakiau, kol kas dar 

nesimato didelių pokyčių, nes matėsi tik pirmosios pastabos, po šito rudens semestro gal 

pasikeis kažkas, gal bus kažkas sprendžiama. 

9. VGTU SA EF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA EF vicepirmininkas Tomas Kirailis pristato VGTU SA EF finansinę ataskaitą 

už 2023 m. balandžio 4 d. – 2023 m. spalio 2 d. laikotarpį. 

10. Klausimų sesija 

VGTU SA EF vicepirmininkas Tomas Kirailis atsako į kylančius klausimus apie VGTU 

SA EF finansinę ataskaitą už 2023 m. balandžio 4 d. – 2023 m. spalio 2 d. laikotarpį. 

Klausimų seniūnai bei svečiai neturi. 
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11. VGTU SA EF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai  

Balsavime dėl VGTU SA EF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 22 

Už – 22 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

 

Balsavime dėl VGTU SA EF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių delegatų skaičius – 22 

Už – 22 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

12. Kandidatų į VGTU SA EF pirmininko pareigas prisistatymas 

Prisistato kandidatas į VGTU SA EF pirmininko pareigas: Viktoras Jašinskas. 

13. Klausimų sesija 

Smiltė Kiaunytė(AFa-21/1): Minėjai, kad per savo patirtį išmokai atstovėti savo nuomonę, 

ar manai, kad primininkui tai yra svarbi savybė? 

Atsakymas: Gal pirmininkas nebūtinai turi atstovaut savo nuomonę, bet pirmininkas turi 

atstovaut studentų ir fakulteto nuomonę. Kadangi tu neši studentų nuomonę, tu neši ir iš 

dalies savo nuomonę, tai ją mokėt argumentuoti, pateikt su visais paaiškinimais ir visom 

priežastim kodėl tavo nuomonė yra teisi, tai taip tai yra svarbus dalykas, ką turėtų 

pirmininkas žinot. 

Smiltė Kiaunytė(AFa-21/1): Kas tau yra kokybiška studijų aplinka?  

Atsakymas: Kur studentams būtų viskas aišku, visa informacija studentams būtų prieinama 

ir studentams nekiltų metai iš metų tų pačių klausimų. 

Tomas Kirailis (EEf-21): Kaip tu, su savo būsima komanda, planuoji įtraukti stipriau 

pirmakursius į visus komitetus? Nes praeitais metais mano komandai tikrai sekėsi prastai, 

mūsų neišliko laibai daug. 

Atsakymas: Taip, ačiū už klausimą. Neužilgo prasidės rudeninių mokymų ciklas, kurį 

organizuoja šeši fakultetai iš dešimties. Ir mes juos įtrauksime per tuos rudeninius 

mokymus, ir taip pat kol vyks tie rudeniniai mokymai, mes planuojame daryti komitetų 

simuliacinius darbus. Tai kiekvienas savaitę dalis pirmakursių yra suskirstyti į tam tikrus 
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komitetus, kur jie savaitę laiko pasibando tuos darbus, ir tas veiklas. Ir tada po rudeninių 

mokymų, jau kai galiausiai baigsis visi rudeniniai mokymai ir visi tie komitetų 

simuliaciniai darbai, jie gauna laisvę pasirinkt kokiam komitete jie nori būt. 

 

14. VGTU SA EF pirmininko rinkimai 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naująjį VGTU  SA EF pirmininką. 

 

15. VGTU SA EF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją 

 

Tomas Kiralis(EEf-21) 

Viktoras Jašinkas(EKSf-21) 

Žygimantas Bičkaitis(EAf-22) 

Marcin Bužinski(EKf-22) 

Jovita Bžezinskaja(EDIf-22) 

Kristina Miliauskaitė(Ef-22/1) 

16. Rezultatų pristatymas 

Balsavime dalyvavusių delegatų skaičius – 22 

Už – 21 

Prieš – 0 

Susilaikė – 1 

17. Konferencijos uždarymas 

VGTU SA EF vicepirmininkas Tomas Kirailis uždaro konferenciją studentų himnu. 
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